
 
 

 
Kyselytunti 
  
Kvalt § 6 23.01.2023     
      
 Valtuutetuilla on hallintosäännön 127 §:n mukaan oikeus esittää kunnanhallitukselle 
 kyselytunnilla vastattavaksi lyhyitä enintään kolmen (3) minuutin pituisia, kulloinkin 
 yhteen asiaan kohdistuvia kysymyksiä kunnan hallinnon ja talouden hoitoa koskevista 
 asioista. 
 
 Kyselytunti järjestetään valtuuston kokouksen yhteydessä, jollei valtuusto toisin päätä. 
 Kyselytunti on julkinen ja järjestetään myös tarvittaessa. 
 
 Kysymys on toimitettava pääsääntöisesti kirjallisena keskustoimistoon viimeistään neljä 
 (4) päivää ennen valtuuston kokousta. Myöhemmin toimitetut kysymykset sekä 
 kysymykset, joihin ei kyselytunnilla ehditä vastata, siirtyvät seuraavaan kyselytuntiin. 
 Kysymykset otetaan vastattaviksi niiden saapumisjärjestyksessä. Puheenjohtajalla on 
 kuitenkin oikeus määrätä tasapuolisuutta noudattaen muukin vastaamisjärjestys. 
 
 Saatuaan kunnanhallitukselta vastauksen kysymykseen esittäjällä on oikeus tehdä 
 kaksi asiaan liittyvää lyhyttä kysymystä. Kysymysten johdosta ei käydä keskustelua. 
 
 Puheenjohtajana kyselytunnilla toimii valtuuston puheenjohtaja. 
 
 Kunnanhallituksen puheenjohtaja ja/tai kunnanjohtaja vastaavat hallintosäännön 127 
 §:n mukaisesti tehtyihin kysymyksiin. 
 
 Päätös 
 
 1. Valtuutettu Rami Erkkilä kysyi: 

Kysymys kunnanhallituksen puheenjohtajalle ja kunnanjohtajalle. Mitä on tehty ja mitä 
tullaan tekemään sekä millä aikataululla etenee talousarviossa huomioitu lasten 
kodinhoitotuen kuntalisäasia? 
 
Kunnanjohtaja vastasi: 
Talousarvioon on varattu lasten kotihoitotukeen määräraha. Tuki menee maksatukseen 
Kelan kautta ja kunta tekee asiasta sopimuksen Kelan kanssa. Asia on valmistelussa ja 
tuki tulee käyttöön mahdollisimman pian. 
 
Kunnanhallituksen puheenjohtaja: 
Kunnanhallitus laittoi täytäntöön valtuuston joulukuussa tekemän päätöksen 
talousarviosta. Siitä johtuen asia on nyt virnahaltijoiden valmistelussa.  
 
2. Valtuutettu Asko Humalajoki kysyi: 
Haanenhiihtoon on aikaa reilu kuukausi. Lunta näyttää olevan aika vähän ja metsien 
ojissa on vettä paljon. Onko mahdollista organisoida talkoita siltojen rakennukseen, 
jotta saataisiin Haaneenhiihto ainakin tältä osin järjestettyä? 
 
Valtuuston puheenjohtaja vastasi:  
Tilanne metsässä on aika huono, koska lunta on vähän ja ojien vesitilanne vielä 
hankalampi. Kunnon pakkaset helpottaisi ladun tekemistä. On tarkoitus tutustua 
maastoon mahdollisimman pian ja tarkkailla tilannetta. Haastan kyläyhdistyksiä, jotta 
saataisiin ladut tehtyä. 
 
Nuoriso- ja vapaa-aikasihteeri Petri Harsunen vastasi:  
Asiasta on keskusteltu ulkoilualueiden hoitajan kanssa ja on suunniteltu myös 



 
 

kakkosvaihtoehtoa, jos alkuperäinen reitti ei onnistu. Toivotaan lunta ja pakkasta, jotta 
hiihto saadaan järjestettyä. 
 
3. Valtuutettu Toni Syrjälä kysyi: 
Onko omatoimikirjasto millä mallilla? 
 
Kunnanjohtaja Lauri Laajala vastasi: 
En ole tarkastanut tilannetta juuri nyt, mutta laitteiston pitäisi olla paikallaan. Tarvitaan 
vielä kirjojen merkitsemistä ja muita viimeistelytöitä.  
 
Nuoriso- ja vapaa-ajansihteeri Petri Harsunen vastasi: 
Käsitys on, että käyttöönotto menee helmikuun alkupuolelle. 
 
4. Valtuutettu Mikko Tamminen kysyi: 
Kunnanhallituksen 16.1.2023 kokouksen esityslistalla oli tontinmyyntiasia, mutta 
pöytäkirjassa ei näy mainintaa mitä asiassa on tapahtunut? 
 
Kunnanjohtaja vastasi: 
Vedin asian esityslistalta pois, koska asiaan vaikuttaa koiratarha, jonka tilanne täytyy 
ratkaista ensin Kpedun ja kunnan kesken. Asia tulee myöhemmin päätettäväksi. 
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